

ATTENTION: Accounts Receivable Department

## **RE: Electronic Funds Transfer (EFT)**

The City of Saint John is presently looking to process payments for invoices using EFT. This transfer of funds replaces the mailing of standard cheques and creates a single deposit transaction to your bank. Please ensure we have the correct email to notify your business of payment.

Please take a moment to fill out the below form with an attached void cheque and

Mail to:or Email to:City of Saint JohnAccountsPayable@saintjohn.ca

City of Saint John Attention Accounts Payable Finance Department PO Box 1971 Saint John, NB E2L 4L1

If you have any questions or concerns, please do not hesitate to contact Accounts Payable at 658-2923.

COMPANY INFORMATION	
Name of Company:	
Address:	
City/Prov./Postal Code:	
Phone Number:	
E-mail:	
BANKING INFORMATION	
Bank Name:	
Address:	
City/Prov./Postal Code:	
Bank Code:Transit Number:	
Chequing Account Number:	
VERY IMPORTANT:	
Please attach a void cheque	



ATTENTION: Service des comptes clients

## **OBJET : Transfert électronique de fonds (TEF)**

La Ville de Saint John envisage de traiter les paiements de factures par TEF. Le transfert électronique de fonds remplace l'envoi de chèques standards par la poste et crée une transaction de dépôt unique auprès de votre banque. Veuillez vous assurer que nous avons l'adresse de courriel exacte pour aviser votre entreprise du paiement.

Nous vous demandons de remplir le formulaire ci-dessous, **d'y joindre un chèque annulé** et d'envoyer le tout :

par la poste :ou par courriel :Ville de Saint JohnAccountsPayable@saintjohn.ca

Attention Comptes à payer Service des finances C.P. 1971 Saint John (N.-B.) E2L 4L1

Si vous avez des questions ou des préoccupations à ce sujet, n'hésitez pas à communiquer avec le service des Comptes à payer au 658-2923.

RENSEIGNEMENTS SUR L'ENTREPRISE
Nom de l'entreprise :
Adresse :
Ville/Prov./Code postal :
Numéro de téléphone :
Courriel :RENSEIGNEMENTS BANCAIRES
RENGEIGHENTO DANCAIRES
Nom de la banque :
Adresse:
Ville/Prov./Code postal :
Code bancaire :Numéro de transit :
Numéro de compte chèques :
TRÈS IMPORTANT : Veuillez joindre un chèque annulé